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Zápisnica zo zasadnutia komisie investičných činností 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka zo dňa 08.09.2022 

 
 
Prítomní:  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera Bieliková, 

Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, JUDr. 
Milan Vetrák, PhD. 

 
Ospravedlnení:    
 
Neprítomní: Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Gabriel Fekete, 
 
Tajomník:              Miloš Holán 
 
Hostia:                         Mgr. Viktor Baumann, Ing. Ľubica Orságová, Mgr. Marcela Zacharová, MBA.   
 
 
Začiatok rokovania komisie: 16:00 hod. 
 
Program: 
 
1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 
 
2. Správa o plnení rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka k 30.06.2022. 
 
3. Návrh úpravy rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2022. 
 
4. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. ...../2022 zo dňa .......... o podmienkach 
poskytovania finančného príspevku na zabezpečenie realizácie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí 
a sociálnej kurately.   
 
5. Územný plán zóny Kapitulský dvor. 
 
6. Návrh na prenájom bufetu v DK Zrkadlový háj, Rovniankova 3, Bratislava, ako prípad hodný 
osobitného zreteľa. 
 
7. Rôzne. 
 
8. Záver. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Komisia investičných činností pri Miestnom zastupiteľstve v Petržalke 

 

 

2 

 

K bodu 1. 
Úvod – schválenie programu 
Rokovanie komisie zahájila predsedníčka komisie, Ing. arch. Michala Kozáková, ktorá privítala 
prítomných a konštatovala uznášaniaschopnosť komisie. Predstavila program komisie, ktorý bol na 
žiadosť Mgr. Viktora Baumanna pozmenený a dala hlasovať o programe v nasledovnom znení:  
 
1. Otvorenie zasadnutia, schválenie programu rokovania. 
 
2. Návrh na prenájom bufetu v DK Zrkadlový háj, Rovniankova 3, Bratislava, ako prípad hodný 
osobitného zreteľa. 
 
3. Návrh na prenájom bufetu v DK Lúky, Vígľašská 1, Bratislava, ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
 
4. Návrh na schválenie odplatného nadobudnutia vlastníctva bytového domu Medveďovej 21. 
 
5. Správa o plnení rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka k 30.06.2022. 
 
6. Návrh úpravy rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2022. 
 
7. Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. ...../2022 zo dňa .......... o podmienkach 
poskytovania finančného príspevku na zabezpečenie realizácie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí 
a sociálnej kurately.     
 
8. Územný plán zóny Kapitulský dvor. 
 
9. Rôzne. 
 
10. Záver. 
 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
za: 6 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Členovia komisie program rokovania schválili. 
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K bodu 2. 
Návrh na prenájom bufetu v DK Zrkadlový háj, Rovniankova 3, Bratislava, ako prípad hodný 
osobitného zreteľa. 
 
Diskusia: 
Materiál odprezentoval pán Mgr. Baumann. 
 
Pán Ing. Miroslav Behúl, PhD., vzniesol požiadavku na zapracovanie pozmeňovacieho návrhu do 
prerokovaného návrhu nasledovne: „Do zmluvy o prenájme bufetu zakomponovať, že nájomca sa 
zaväzuje povinnosťou nepredávať v bufete alkoholické nápoje s obsahom alkoholu väčším ako 15%“. 
Tajomník požiadavku zaznamenal a predsedníčka dala o pozmeňovacom návrhu hlasovať. 
 
Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu: 
prítomní: 6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
za: 6 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností žiada zapracovanie pozmeňovacieho návrhu do Návrhu na prenájom 
bufetu v DK Zrkadlový háj, Rovniankova 3, Bratislava, ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
za: 6 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Návrh bol schválený. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
prijať  Návrh na prenájom bufetu v DK Zrkadlový háj, Rovniankova 3, Bratislava, ako prípad hodný 
osobitného zreteľa. 
 
 
K bodu 3. 
Návrh na prenájom bufetu v DK Lúky, Vígľašská 1, Bratislava, ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
 
Diskusia: 
Materiál odprezentoval pán Mgr. Baumann. 
 
Pán Ing. Miroslav Behúl, PhD., vzniesol požiadavku na zapracovanie pozmeňovacieho návrhu do 
prerokovaného návrhu nasledovne: „Do zmluvy o prenájme bufetu zakomponovať, že nájomca sa 
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zaväzuje povinnosťou nepredávať v bufete alkoholické nápoje s obsahom alkoholu väčším ako 15%“. 
Tajomník požiadavku zaznamenal a predsedníčka dala o pozmeňovacom návrhu hlasovať. 
 
Hlasovanie o pozmeňovacom návrhu: 
prítomní: 6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
za: 6 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková. 
proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností žiada zapracovanie pozmeňovacieho návrhu do Návrhu na prenájom 
bufetu v DK Lúky, Vígľašská 1, Bratislava, ako prípad hodný osobitného zreteľa. 
 
Hlasovanie: 
prítomní: 7 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, 
JUDr. Milan Vetrák, PhD. 

za: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 
Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, 
JUDr. Milan Vetrák, PhD. 

proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Návrh bol schválený. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
prijať  Návrh na prenájom bufetu v DK Lúky, Vígľašská 1, Bratislava, ako prípad hodný osobitného 
zreteľa. 
 
 
K bodu 4. 
Návrh na schválenie odplatného nadobudnutia vlastníctva bytového domu Medveďovej 21. 

 
Diskusia: 
Materiál odprezentoval pán Mgr. Baumann. 
 
Bez diskusie. 
  
Hlasovanie: 
prítomní: 7 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, 
JUDr. Milan Vetrák, PhD. 

za: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 
Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, 
JUDr. Milan Vetrák, PhD. 

proti: 0 
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zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Návrh bol schválený. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
prijať  Návrh na schválenie odplatného nadobudnutia vlastníctva bytového domu Medveďovej 21. 
 
 
K bodu 5. 
Správa o plnení rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka k 30.06.2022. 

 
Diskusia: 
Materiál odprezentovala Ing. Ľubica Orságová. 
 
Bez diskusie.  
 
Hlasovanie: 
prítomní: 7 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, 
JUDr. Milan Vetrák, PhD. 

za: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 
Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, 
JUDr. Milan Vetrák, PhD. 

proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0  
 
Správa o plnení rozpočtu bola schválená. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
schváliť  Správu o plnení rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka k 30.06.2022. 
 
 
K bodu 6. 
Návrh úpravy rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2022. 
 

 
Diskusia: 
Materiál odprezentovala Ing. Ľubica Orságová. 
 
Bez diskusie.  
 
Hlasovanie: 
prítomní: 7 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, 
JUDr. Milan Vetrák, PhD. 
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za: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 
Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, 
JUDr. Milan Vetrák, PhD. 

proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
 
Návrh úpravy rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2022 bol schválený. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
schváliť  Návrh úpravy rozpočtu MČ Bratislava-Petržalka na rok 2022. 
 
 
K bodu 7. 
Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. ...../2022 zo dňa .......... o podmienkach 
poskytovania finančného príspevku na zabezpečenie realizácie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí 
a sociálnej kurately. 

 
Diskusia: 
Materiál odprezentovala Mgr. Marcela Zacharová, MBA. 
 
Bez diskusie.  
 
Hlasovanie: 
prítomní: 7 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, 
JUDr. Milan Vetrák, PhD. 

za: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 
Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, 
JUDr. Milan Vetrák, PhD. 

proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
 
VZN bolo schválené. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
schváliť  Návrh VZN mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. ...../2022 zo dňa .......... o podmienkach 
poskytovania finančného príspevku na zabezpečenie realizácie opatrení sociálnoprávnej ochrany detí 
a sociálnej kurately. 
 
 
K bodu 8. 
Územný plán zóny Kapitulský dvor. 

 
Diskusia: 
Materiál odprezentoval formou prečítania e-mailového stanoviska pána Ing. Štefana Hasičku 
tajomník komisie Miloš Holán. 
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Bez diskusie.  
 
Hlasovanie: 
prítomní: 7 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 

Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, 
JUDr. Milan Vetrák, PhD. 

za: 7 -  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera 
Bieliková, Ing. Gabriela Fulová, Mgr. Maroš Buberník, Ing. Katarína Sklenková, 
JUDr. Milan Vetrák, PhD. 

proti: 0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:  0 
 
VZN bolo schválené. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka 
schváliť  Územný plán zóny Kapitulský dvor. 
 
 
K bodu 9. 
Rôzne 
 
Diskusia: 
Miloš Holán informoval komisiu o investičných činnostiach referátu investičných činností za rok 2022. 
JUDr. Milan Vetrák, PhD., navrhol komisii, že na zastupiteľstvo MČ navrhne dotačnú schému na 
poskytovanie dotácií na terasy, pričom za vzor použije dotačnú schému z magistrátu hl. mesta. 
Členovia komisie s návrhom poslanca JUDr. Milana Vetráka, PhD. súhlasili. 
 
 
Záver 
 
V závere predsedníčka Komisie investičných činností poďakovala všetkým členom komisie a hosťom 
za účasť. Keďže sa jednalo o poslednú komisiu v tomto volebnom období, popriala veľa úspechov 
členom, ktorí sa uchádzajú o volený post v nadchádzajúcich voľbách. Všetkým členom poďakovala 
za aktívny prístup na komisiách, za ich konštruktívne pripomienky, vďaka ktorým sa Petržalka za toto 
štvorročné obdobie stala krajšou a lepšou mestskou časťou.  
 
Ukončenie rokovania komisie:  17:09 hod. 
 
Bratislava, 12.9.2022 
 
                                                                                               Ing. arch. Michala Kozáková 
                                                                                                      predseda komisie     
 
Zapísal:  Miloš Holán 
    tajomník komisie                                   


